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Ängelholms TK
ldrottsgatan 2
262 63 Angelholm

Protokoll till styrelsemöte för Ãngelholms Tennisklubb

Plats: Havsbaden

Tid: 2024-O8-OL kl. 18:30 - 20:05

Närvarande: Erik Björner, Anders Svensson Kronfelt, Filip Edroth, Karen Cartström, William
(Bill) Mclntosh och Fredrik Hyberg samt adjungerade Jim Brithén (ordförande i dae).

51. Val av justerare
Mötet beslöt utse Erik Björner att justera dagens protokoll.

$ 2. Föregående protokoll
lnget protokoll förelåg från det föregående styrelsemöte den L3 juni.

53. Ekonomi
Behållningen på kontona är ca 258 OOO kr per idag. Betalningar för ca 45 000 kr är
registrerade fram till den 22 ar.igusti inkl skatteverket för augusti.

Bill har tittat framåt på utgifterna fram till årsskiftet och de uppgår till ca 210 000 kr exkl
huvuddelen av tränarkostnaden i höst. I september måste vi förhandla med Skatteverket om
att börja återbetalningen av lånet. Troligen måste vi betala av en tredjedel i år, ca 60 000 kr.

Sponsorintäkterna står på 0, jämfört med budgeterat g0 000 kr

Beslut att ta fram en uppdaterad budget för resten av året, för september-december.

54. Från respektive arbetsgrupp
Trdning och trivling: tennisskola under fyra veckor med gott deltagande. IJSM race och
Havsbadsspelen deltog ca 500 spelare. Många var nöjda med turneringarna.

Anloggningen: Städdag genomfördes. omklädningsrummet och taket fixades av Jim och
sommarjobbarna. Kalle Johnfors samt Bosse och Uno Bergström har varit behjälpliga med
banorna. Ett par padelnät är sönder. Filip rekommenderar att man beställer ett skydd för
nätkanten. Beslut att köpa in skydd till padelnät (ca 1 500 kr st). Anders och Fredrik ser över
vad som eventuellt behöver köpas in titl kiosken. styrelsen är mycket nöjd med
sommarjobbarna.

Ekonomi och administration: livsmedelstillsyn utförd ijuni. Andring av behörighet till bank
dröjer, så Anders kontaktar banken snarast.
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Angelholms TK
ldrottsgalan 2
262 63 Ängelholm

95. Tränare
Underlag förelåg i form av vilka som sökt tjänsten som tränare, omfattning av tränarbehovet
samt olika alternativ till beslut. Frågan diskuterades. Ekonomin är en klar begränsning.
Lönenivån ärtroligen alltför hög på sikt. Beslut: styrelsen avvaktar med beslut itvå veckor.
Gruppen för trän¡ng och tävling arbetar vidare med frågan. övriga är behjälpliga med tips.

I6 Sponsring
Filip tar kontakt med de företag som har exponering idag. övriga i styrelsen anmäler till Filip
vilka företag man kan kontakta. Filip är samordnare och gör en fördelningslista över vem
som kontaktar vilka etc.

$ 7 Bollvägg
Erik och Jim har kontakt med Starka och ska efter den 5 augusti göra en ljudmätning.

S 8 Renoveringsprojekt
Styrelsen beslutar att starta renoveringsprojekt för Havsbadsanläggningen enligt bifogad
projektplan. Ledamöterna arbetar vidare med att få in offerter från tänkbara företag. Jim har
fått underlag från närliggande byggare, som dock inte lämnat totaloffert.

I 9 Svar till tidigare ordförande
Anders får i uppdrag att ta fram ett förslag till svar på inkommet mail från den förra
ordföranden angående vårt krav på henne. Erik föreslog att även informera Svenska
Tennisförbundet om frågan.

510. övriga frågor
Fredrik har pratat med ordföranden för innebandyklubben, som är positiv till att
tennisklubben kan utnyttja gymmet i idrottshallen.

$ 11. Nästa möte
2023-09-26 kl' 18'30 iklubblokalen iHavsbaden. Anders kallartill möre angående i
tränarfrågan inom två veckor.

$12. Mötet avslutas
Ordföranden avslutade mötet

Mötesordförande J uster
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And ers felt im Brithén Erik Björner


